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BERGEN KOMMUNE 
Krohnengen og Eventyrskogen skole 
    

   Referat 
    

    

    

Samarbeidsutvalgsmøte/Skolemiljøutvalgsmøte   

 

Tid: 

 

Torsdag 08.12.2022 

Kl. 13.00 – 14.30 

Møte nr.: 2022 

Sted: 

 

Rektors kontor   

Til stede:              

 

 

Foresatte: Renate Morild og Vivian Midtbø (FAU)  

Elever:  Eline Lydvo, Trym Teglgaard-Madsen 

(Elevrådsstyre) 

Ansatte: Annette Moldestad (tillitsvalgt 

Utdanningsforbundet), Kari Storum 

(elevrådskontakt). Anders Bøhn (avd.skole) 

Rektor: Anette Gerda Rønhovde 

 

 

Forfall: 

 

 

Politisk representant: Charlotte 

Spurkeland 

 

Skolemiljøutvalgsmøte  

  

Saker: 

 

 

 

1. Godkjenning av innkalling 

Godkjent 

 

2. Skoleruten 2023-2024: 

      Rektor viste forskrift om skoleruten. Sendt ut som vedlegg i forkant av møtet. 

            Forslag om skoleruten 2023-2024 Krohnengen og Eventyrskogen skole ble godkjent 

            Vedlegg 1.  

 

3. Kvalitetsoppfølging 2023 

     Elevrådet og FAU kalles inn til kurs/samling i regi av Etat for skole, tema: Læring   

      og/eller skolemiljø. Elevundersøkelsen og foreldreundersøkelsen analyseres av   

     skolen. Skolen har også en intern trivselsundersøkelse. Disse resultatene brukes i  

     kvalitetsoppfølgingsmøtet.  

 

     Kvalitetsoppfølgingsmøte på Krohnengen og Eventyrskogen skole blir torsdag 30.  

     mars 2023 kl. 8.30-10.30 for elevråd og FAU representanter. Etter møtet analyserer            

skolen og PPT resultatene videre. 

 

4. Ordensreglementet - oppstartsak.  

Forskrift om ordensreglene for kommunale grunnskoler i Bergen kommune august    

2022. Skolens ordensregler gjennomgås for å se om de samsvarer i forhold til Bergen 

kommunes regler.  
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Elevrådet arbeider med de lokale reglene på Krohnengen og Eventyrskogen skole. 

Vi vil se på og redigere de lokale reglene i skolens ulike organer i løpet av våren   

2023, og være klar til senest høsten 2023.  

 

Rektor gikk gjennom forskriften for ordensreglement i Bergen kommune og 

ordensreglene som gjelder på skolen nå. Sendt ut i forkant av møtet.  

            Forslag fra FAU om å se på muligheten for mobilhotell. 

 

 

 

Samarbeidsutvalgsmøte 

 

Saker:  

1. Innkalling godkjent 

 

      2: Skolemiljø 

Trivselstiltak:  

- Struktur på TL-lekene ute 

- Fungerer godt nå, rockeringspillet er det mange som er med på 

- Sosiale mål på ukeplanen fra skolens sosiale plan brukes på ukeplanen. Elevrådet ser 

på det som viktig å informere klassene og at de sosiale målene er like på trinnene.  

- Barna forteller om fadderaktiviteter hjemme, f.eks bake pepperkaker med 1. og 6. 

trinn. 

Forebygging: 

- Ulike rutiner: hører elevens stemme, klassemøter, tilsyn ute og inne, synlige voksne 

som er tilgjengelige, snakke sammen, elevrådet har en fantastisk viktig oppgave 

Elevmedvirkning: 

- Hefte: Å bli inkludert, verdsatt og hørt 

 

Det fysiske miljøet rundt oss og utearealet på skolen: 

- vi er glad for at arbeidet med «Graven» nærmer seg slutten.  

- det er trangt og slitt i byggene 

 

3. Elevrådet orienterer: 

Elevrådet synes det er bra at de pusset opp graven 

Bra at elevene kan bruke graven i alle årstider 

Bra at de har tatt vekk sidesteinene i Bingen (var vond å falle på) 

Mindre stein på banen i Bingen 

Bingen oppleves utrygg, og det mangler en vegg 

Dumt at det ikke er linjer på basketballbanen. Men det kan også være bra fordi noen spiller 

fotball der også. Men vi vil ha streker på basketballbanen 

Hærverk på toalettene: Mye mer når graven er stengt på vinteren. Litt ekkelt å gå på do når 

det er så mye hærverk.  

Folk drikker litt av melken og kaster resten. De bør drikke opp melken når de betaler for den. 

Dårlig at de kaster melk. 

Utrygt for de minste om vinteren fordi de kan bli aket ned 

Bra at vi har tilgang til melk. 

Bra at vi har utstyr: Chromebook, bøker og det vi trenger på skolen 

Dårlig internett. Bra at vi har det, men det er veldig dårlig.  

Det er trangt på Krohnengen, og det er slitt mange steder. Fin, men slitt.  
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Smartboard funker ikke for alle. 

Trange ganger 

Mye sølvkre. 

Alle snakker i elevrådet, saklige. 

 

Det er saker fra Eventyrskogen også: - røttene i skogen er kommet frem pga slitasje, går det 

an å fylle på med sand? 

 

Trafikkaksjonen er viktig og fungerer godt 

 

 

4. Eventuelt 

 

 

 

 

 

 

Referent: Annette Moldestad 

 


